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PROCES VERBAL 

 

           Incheiat astăzi 08 octombrie   2021 în şedinţa extraordinară a Consiliului local al comunei 

Mioarele , convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2  din Ordonanţa de urgenţă a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

prin Dispoziţia primarului nr. 81 din data de 06.10.2021. 

         Sedinta se desfasoara la sediul primariei Mioarele , cu respectarea masurilor legale care se 

aplica pe durata starii de alerta , in vederea prevenirii si combaterii efectelor pandemiei de 

COVID -19 ; 

           In urma prezentei facuta de doamna secretar la şedinţă participă  toți cei 11 consilieri 

locali în funcţie.  

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , domnul 

consilier personal cabinet primar , Deca Ion şi doamna Balan Raluca Ana -secretarul general al 

comunei Mioarele ; 

       Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard  citeste proiectul ordinii de zi : 
1 Proiect de hotarare  privind aprobarea actualizarii indicatorilor tehnico -economici si 

executia lucrarii " Alimentare cu apa , sat Suslanesti ( extindere ) , in comuna Mioarele ,jud Arges ; 
                                                                                        Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 
2. Proiect de hotarare privind aprobarea cererii de finantare si a devizului general estimativ  

pentru urmatoarele obiective de investitii :  
      Modernizare drum comunal DC MATAU 36 ; ( DJ 737 ) -SUSLANESTI ( DN 73 DJ ) 

KM 0 + 000 -3 + 780 IN COMUNA MIOARELE , JUD ARGES ; 
                                                                                         Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 
3. Proiect de hotarare privind aprobarea cererii de finantare si a devizului general pentru  

obiectivul de investitii " Alimentare cu apa in comuna Mioarele - aductiune si inmagazinare cu apa  
, jud Arges " -  

                    Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea cererii de finantare si a devizului general estimativ 

pentru obiectivele de investitii   : " Imbracaminte asfaltica usoara  - pe drumuri  de interes local " 
 

                                                                                                         Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 
           5. Alte probleme supuse atentiei Consiliului Local   
 
 Domnul   primar Sucu Gheorghe   cere  suplimentarea proiectului ordinii de zi cu inca 3 puncte   
  
      Se supune la vot suplimentarea ordinii de zi cu urmatoarele proiecte : 
 
-.  Proiect de hotarare privind intocmirea studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investitii " 

Alimentare cu apa in comuna Mioarele , judetul Arges . 

-. Proiect de hotarare privind aprobarea sponsorizarii de catre SC HOLCIM SA , a unei cantitati de 

300 tone de piatra calcar pentru pietruire drumuri comunale . 



      -   Proiect de hotarare privind aprobarea transportului de piatra calcar . 

   Se supune la vot proiectul ordinii de zi  suplimentat  Votul este in unanimitate  11 voturi pentru . 
 Se trece la primul punct pe ordinea de zi : 
 

1 Proiect de hotarare  privind aprobarea actualizarii indicatorilor tehnico -economici si 
executia lucrarii " Alimentare cu apa , sat Suslanesti ( extindere ) , in comuna Mioarele ,jud Arges ; 

 
                                                                                            Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 

Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 
Domnul primar Sucu Gheorghe , intiatorul proiectului : Este absolut necesar actualizarea indicatorilor 

tehnici pentru inceperea lucrarilor de extindere si alimentare cu apa in comuna . 
Nefiind comentarii se trece la vot. Se voteaza in unanimitate  HOTARAREA NR 32 
Se trece la punctul 2 pe ordinea de zi : 

   2.Proiect de hotarare privind privind aprobarea cererii de finantare si a devizului general 
estimativ  pentru urmatoarele obiective de investitii :  

      Modernizare drum comunal DC MATAU 36 ; ( DJ 737 ) -SUSLANESTI ( DN 73 DJ ) 
KM 0 + 000 -3 + 780 IN COMUNA MIOARELE , JUD ARGES ; 

Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

 
Dl consilier Deca : Este un program national ce se intinde din 2021- 2028 , si noi am prins ce am avut in 

devize si ce cadastre avem , dar mai avem ulite necadastrate . Bine era ca si acestea sa fi fost prinse . 
Oricum termenul de depunere e foarte scurt  , pana in 04.11. 2021 . 

Dl Grecu : Proiectul e unul amplu , nu se face asfaltare daca nu exista canalizare . 
Dl Primar : In orice caz e un proiect de vreo 70 miliarde lei , doar strazile pe care le am prins noi .. 

Nemaifiind discutii se supune la vot . HOTARAREA NR 33  se voteaza in unanimitate  11. 
  
 Se trece la punctul 3  de pe ordinea de zi : 

 Proiect de hotarare privind aprobarea cererii de finantare si a devizului general pentru  
obiectivul de investitii " Alimentare cu apa in comuna Mioarele - aductiune si inmagazinare cu apa  
, jud Arges " -  

Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 
 
Dnul primar ; Si aici la fel , trebuie sa aprobam cererea si devizul , tot pe programul Anghel 

Saligny 

Nemaifiind discutii , se supune la vot .HOTARAREA NR 34 , se voteaza in unanimitate . 
 
Se trece la punctul 4 , de pe ordinea de zi si anume: 
 . Proiect de hotarare privind aprobarea cererii de finantare si a devizului general estimativ 

pentru obiectivele de investitii   : " Imbracaminte asfaltica usoara  - pe drumuri  de interes local " 
Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

 
  Dl primar : Tot pe programul Anghel Saligny , incercam si aici , sa vedem  in orice caz , drumul trebuie 
reparat , incercam si pe fonduri , vedem unde reusim . 
Domnul Deca : Si consolidare , cunoasteti problemele cu alunecarile de teren  

Domnul Jinga : Ar putea fi un lucru foarte bun ,  chiar o varianta a drumului national . 
Domnul Deca : Este in pericol inclusiv invatamantul din comuna  datorita gradului de degradare al 

drumului . 

Nemaifiind discutii , se supune la vot . HOTARAREA NR 35 , se voteaza in unanimitate . 
 
Se trece la punctul  suplimentat de pe ordinea de zi  : 



.Proiect de hotarare privind intocmirea studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investitii " 
Alimentare cu apa in comuna Mioarele , judetul Arges . 
Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 
 
Domnul primar : Este vorba de apa de la Campulung , sa demaram lucrarile , avem prinsi in buget 500 

milioane , suficienti cat sa ne apucam , apoi vin si banii de la Guvern . ne au fost alocati 7 miliarde de lei . 
Domnul Iosif Gheorghe  : Sunt sperante , domnule primar ? 
Domnul primar ; Da , trebuie sa demaram lucrarile si vor veni si banii si facem treaba ! 

Nemaifiind discutii , se adopta in unanimitate HOTARAREA NR 36  
 
Se trece la punctul  urmator : 
. Proiect de hotarare privind aprobarea sponsorizarii de catre SC HOLCIM SA , a unei cantitati de 
300 tone de piatra calcar pentru pietruire drumuri comunale . 
Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

 
 Domnul primar : Ni s a aprobat cererea de sponsorizare pentru piatra calcar de catre SC HOLCIM , 

pentru 300 tone . 

Nemaifiind discutii se trece la vot . HOTARAREA NR 37 se voteaza in unanimitate. 
 
Se trece la punctul 7 . 
.Proiect de hotarare privind aprobarea transportului de piatra calcar . 
Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

 
 Domnul primar : Trebuie sa aprobam transportul pietrei de calcar . 

Nefiind discutii se voteaza in unanimitate HOTARAREA NR 38  
 
Se trece la  
Alte probleme supuse atentiei Consilului Local  : 
 
Domnul Zipis : va aduc la cunostinta faptul ca avem in comuna la iluminatul public , 4 lampi neachitate . 
Sa stiti ca daca vine persoana respectiva , este cineva din Domnesti , si le ia , sa stiti ca nu sunt achitate  
Domnul primar : O sa rezolvam si problema asta a iluminatului public  

Domnu Jinga : Ce parere aveti despre iluminatul cu leduri - e un proiect inteligent .Punem si camere de 
luat vederi , pentru ca vom avea si pubelele cu deseurile menajere selective . 

Domnul primar : Camerele deja le punem , am inceput cu 5 cutii  si urmeaza altele . 
 

Nemaifiind discutii domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard declara sedinta inchisa la 
orele 19,45 . 
Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal. 
  

  

Preşedinte de şedinţă, 
                       Grecu Eduard  

 

 

                   Întocmit, 
Secretar general al comunei  

                                                                                           Balan Raluca Ana  
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


